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Ärende	118,	Demensby	Alstad	
	
Vi	Socialdemokrater	i	socialnämnden	ställer	oss	positiva	till	Demensbyn	men	tycker	att	det	finns	
brister	i	underlaget.		
	
Vi	har	bara	den	information	som	vi	dels	får	muntligt	under	nämnden,	dels	kan	läsa	oss	till.	Detta	
ärende	är	precis	som	många	andra	att	det	ska	skyndas	fram	och	att	allt	är	klart	när	det	kommer	till	
oss	i	nämnden.	Det	som	fattas	är	det	formella	beslutet.	Ingen	som	helst	medmänsklighet	vare	sig	
det	gäller	de	som	bor	på	boendet	eller	de	som	arbetar	på	boendet.	Det	finns	oss	veterligen	alltså	
ingen	konsekvensbeskrivning.		
	
Vi	yrkade	först	på	återremiss	av	ärendet	för	att	komplettera	med	konsekvensanalys	samt	kostnader	
för	upprättandet	av	Demensby.	I	återremissyrkandet	ville	vi	ta	reda	på	vilka	konsekvenser	det	finns	
både	för	brukarna	och	för	personalen	samt	vilka	kostnader	som	det	medför.	Återremissyrkandet	
vann	inte	gehör	och	då	yrkade	vi	på	avslag	av	hela	ärendet	med	motivering	att	det	är	bristfällig	
information	som	vi	fått	till	oss	i	ärendet.	
	
Vi	tycker	också	att	ärendet	är	av	principiell	fråga	och	bör	beslutas	av	kommunfullmäktige	och	inte	av	
socialnämnden.	
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